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Καϊτεζίδης: «Σημαντική
πρωτοβουλία οι
συναντήσεις Λιβάνιου με
δημάρχους»

«Ενώνουμε δυνάμεις για καλό σκοπό, για
την αυτοδιοίκηση και τη Μακεδονία μας»
ανέφερε ο ο Δήμαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη
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Το νέο υπουργό Εσωτερικών, Θοδωρή
Λιβάνιο υποδέχθηκε σήμερα ο Δήμαρχος Πυλαίας-
Χορτιάτη Ιγνάτιος Καϊτεζίδης, ο οποίος συνοδευόταν και
από τον νέο υφυπουργό Εσωτερικών Μακεδονίας –
Θράκης, Κώστα Γκιουλέκα. Στην συνάντηση συζητήθηκαν
θέματα Τοπικής Αυτοδιοίκησης, ενώ ο Υπουργός
ενημερώθηκε και για ζητήματα του Δήμου Πυλαίας –
Χορτιάτη.

Μετά το πέρας της συνάντησης, ο Ιγνάτιος
Καϊτεζίδης δήλωσε τα εξής: «Με χαρά υποδέχθηκα δύο
ανθρώπους που πρωτίστως εκτιμώ και σέβομαι. Έναν
εξαιρετικό Υπουργό και αποδεδειγμένα φίλο της
Αυτοδιοίκησης, τον Θοδωρή Λιβάνιο, αλλά και τον νέο ΥΜΑΘ
Κώστα Γκιουλέκα, ο οποίος είναι πάντα συμπαραστάτης στα
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θέματα των δήμων και της Μακεδονίας μας. Ευχήθηκα και
στους δύο να έχουν καλή επιτυχία στο έργο τους και τους
διαβεβαίωσα ότι στην προσπάθειά τους θα έχουν τη στήριξη
των 38 δήμων της Κεντρικής Μακεδονίας και φυσικά τη δική
μου προσωπική στήριξη.

Οι τακτικές συναντήσεις που προανήγγειλε ο Υπουργός με
τους δημάρχους της Μακεδονίας κάθε μήνα εδώ στη
Θεσσαλονίκη είναι μια σημαντική πρωτοβουλία
αποκέντρωσης που τιμά τον ίδιο και την Κυβέρνηση, ώστε να
συζητάμε από κοντά, τα θέματα της Αυτοδιοίκησης. Είχαμε
την ευκαιρία να συζητήσουμε μια σειρά θεμάτων που
απασχολούν εμάς τους αυτοδιοικητικούς αλλά και να τους
ενημερώσω για ζητήματα του Δήμου μας. Ανανεώσαμε το
ραντεβού για την αμέσως επόμενη φορά που ο Υπουργός θα
επισκεφθεί τη Θεσσαλονίκη, ώστε να συζητήσουμε με
μεγαλύτερη άνεση χρόνου και να του καταθέσω και έγγραφο
υπόμνημα με τις θέσεις της αυτοδιοίκησης. Ενώνουμε
δυνάμεις για καλό σκοπό, για την αυτοδιοίκηση και τη
Μακεδονία μας».
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